
iBrother 

Keď nemáme lásku, všetko vädne a zomiera. Preto sú tak 
veľmi rozšírené určité príznaky vo svete, v ktorom žijeme: 
nedostatok nadšenia, ideálov, priemernosť, nuda, strata 
hodnôt atď. 

Život, o ktorom hovorí apoštol Ján, nás vovádza do jednoty 
s Bohom a tá nám umožňuje zakúšať, že Boh je Láska.  

Aj my to môžme zakúsiť? 

Áno! Cez naše skúsenosti, zvlášť, keď uskutočňujeme 
prikázanie lásky voči našim blížnym, vstúpime do života s 
Bohom.  

Do života s Bohom? 
Ako je to možné? 

Keď žijeme prikázanie lásky, Boh sa nás zmocní, čoho 
neomylným znamením je život, pokoj a radosť, ktorú nám 
umožní zakúsiť už tu na zemi. 

A keď nemáme lásku k bratovi? 

Ak takto milujem, kam až môže dôjsť moja láska? 

Memory Card 

Toto slovo života nám 
pripomína, že v tomto našom 
svete, v ktorom sa uzákoňuje 
boj, zákon silnejšieho, 
chytrejšieho, 
bezohľadnejšieho a v ktorom 
sa často zdá všetko 
paralyzované materializmom 
a egoizmom, našou 
odpoveďou má byť láska k 
blížnemu. To je ten liek, ktorý 
môže svet vyliečiť. 
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Rozhodujem sa milovať… 

Každý je iný. 
Zakaždým, keď sa mi podarí 

milovať blížneho, ktorého 
stretnem, poznačím si to. 

Čo znamená prejsť zo smrti do života? 

Keď žijeme prikázanie lásky máme z toho osoh nielen my, 
ale aj všetci naokolo: zmenia sa vzťahy medzi ľuďmi a medzi 
skupinami a aj prostredie okolo nás sa pomaly premení.  

Čo teda môžem urobiť? 

Najlepší liek na tieto choroby je milovať blížnych, žiť 
prikázanie lásky, v ktorom sú zhrnuté všetky prikázania. 

Keď som sa zo školy vracala domov, zbadala som na 
ceste dievča, ktoré zúfalo plakalo. 
Čo sa jej mohlo stať?”, pomyslela som si. Bez váhania 
som sa k nej priblížila. 

NÁŠ ŽIVOT 

“NEČAKANÉ STRETNUTIE” 

Pozdrav od Beatriz z ANGOLY! 

Aby som jej ukázala, že mi na nej záleží, zrušila som 
svoj program a rozprávali sme sa ďalej. 

Opýtala som sa jej, ako sa má a ako by som jej 
mohla pomôcť. Pozrela sa na mňa a so slzami v 
očiach mi začala rozprávať svoj príbeh. Ako malá 
stratila mamu. Táto bolesť bola ešte stále taká silná, 
že sa jej zdalo, akoby jej život už nemal zmysel. 

Moja nová priateľka bola taká šťastná, že kým sme 
sa lúčili a ďakovala mi, zdala sa mi ako vymenená. 

Toto nečakané stretnutie bolo pre mňa veľmi dôležité. 
Videla som, ako skúsenosť s Ježišom, naším najlepsím 
priateľom, ma nielen urobila šťastnou, ale naučila ma aj 
rozdávať šťastie iným. 

Aj ja, keď som mala tri roky, som stratila mamu. Časom 
som pochopila, že sa môj život na tejto bolesti nemôže 
zastaviť. Zistila som, že mám Otca, Boha, ktorý ma 
nekonečne miluje. Táto láska vyplnila všetku prázdnotu 
môjho života. Porozprávala som jej, ako som sa snažila 
odpovedať na Božiu lásku tým, že som milovala 
druhých. 

AKO ĎALEJ… 

V akcii 
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“My vieme, že sme prešli zo smrti do života, 
lebo milujeme bratov.” 


